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Z A P I S N I K  

IX. sjednice Komisije za petanku HBS-a, održane u prostoriju Udruge  

umirovljenika u Šibeniku – PK Krešimir grada,  

dana 10. kolovoza 2023.g. 

 

Sjednica na koju su pozvani putem WhatsApp grupe članovi Komisije i predsjednici/predstavnici 

klubova, započela je u 19 sati. 

 

Prisutni članovi Komisije: Grozdana Juričev Šprljan - predsjednica, Vesna Bošnjak - PK Šibenik, 

Marica Dlaka-Vlajković – PK Krešimir grad, drži se i prisutnost člana iz PK Krčić budući ih zastupa 

predsjednica Komisije. 

Izostali: Goran Grguričin, član Komisije – PK Dalmatino, se ispričao nemogućnošću dolaska, Ivan 

Lambaša, predsjednik PK Šibenik se ispričao,  Nedjeljko Penić član Komisije, ispričan izostanak 

objektivnim okolnostima zbog putovanja iz Knina, kao i predsjednica PK Krčiča, Zlata Požgain, koje 

predstavlja i zastupa predsjednica Komisije, nadalje, te Korana Stipaničev, član Komisije iz PK Tribunj. 

Ostali prisutni: Krešimir Ivančević - izbornik, PK Dalmatino, Vinko Piližota, predsjednik PK Krešimir 

grad,  Ljerka Marušić, član UO i zamjena predsjednice PK Vodice, te naknadno pristupio Milan Gnjidić, 

predsjednik PK Dalmatina. 

 

Sjednicu je otvorila Grozdana Juričev Šprljan, pozdravila prisutne, nakon čega je utvrdila prisutnost, i 

konstatirala da se mogu donositi valjane odluke, te naglasila da odsutni članovi Komisije, Goran 

Grguričin iz PK Dalmatina i Korana Stipaničev iz PK Tribunj, nisu podnijeli ni prigovor a ni prijedlog 

vezano za dnevni red i odlučivanje po istome. 

Nadalje, predsjednica je Maricu Dlaka-Vlajković zadužila za zapisničara te sukladno upućenom pozivu, 

a budući nisu pristigli drugi prijedlozi za dnevni red do početka sastanka,  potvrdila slijedeći   

 

Dnevni red: 

l. Potvrđivanje zapisnika sa VIII. sjednice Komisije održane 21.06.2023.g., 

2. Organiziranje prvog međunarodnog susreta petanka reprezentacije 

3. Prijedlog izrade petanka kalendara i reprezentacije za 2023.g. uz planiranje natjecanja 

veterana 

3. R a z n o : 

-a) Informiranje o odlukama IO sa sjednice od 08.08.2023. za petanku 

-b) Prijedlog petanka klubova radi predlaganja kandidata za petanka suce, traži se 

opetovano radi priprema kandidata za polaganje 

-c) Prijedlog izmjene Pravilnika HBS-a za najboljeg petanka igrača, traži se opetovano 

-d) Prijedlog organiziranja društvenih turnira (bračni parovi i slično) 

 

koji je jednoglasno usvojen. 

 

Prijedlozi/zaključci po dnevnom redu 

 

Ad.l. Potvrđivanje zapisnika sa VIII. sjednice Komisije u ovom sazivu, održane 21.06.2023.  

Na zapisnik s VIII. sjednice Komisije za petanku održane 21.06.2023.g., nitko nije uputio primjedbu te 

je isti jednoglasno potvrđen. 

 

Ad.2.Organiziranje prvog međunarodnog susreta petanka reprezentacije  
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-Predsjednica je izvijestila o tekućem dogovoru koji je započet još u mjesecu srpnju sa g. Boštjanom 

Hegler iz Saveza društva petanke Slovenije vezano za susret dviju petanka reprezentacija. 

Predmetni susret dogovoren je još prošle godine, ali nije održan pa se stoga nastoji održati svakako 

ove godine. S tim u vezi g. Boštjan Hegler će pokušati organizirati susret čim se potvrde detalji, 

odnosno format timova reprezentacije, zbog čega je i proslijedio prijedloge od prošle godine u kojima 

je predloženo da tim bude sastavljen od 4 seniora + 2 seniorke, a utakmica će se odvijati u 4 razine, i 

to na način: 

FAZA 1 ==> TROJKA (muški) + DVOJKA (mix) + POJEDINAČNO (žene) 

FAZA 2 ==> DVOJKA (muški) + DVOJKA (muški) + DVOJKA (žene) 

FAZA 3 ==> PRECIZNO (muški) + PRECIZNO (muški) + PRECIZNO (žene)  

FAZA 4 ==> TROJKA (mix) + TROJKA (mix). 

 

Nakon rasprave jednoglasno je donesen: 

Zaključak: prihvaća se navedeni prijedlog jer nema potrebe ništa mijenjati, stoga se isti može potvrditi 

i dostaviti g. Boštjanu Hegled radi daljnjeg postupanja, s time da radi zauzetosti Izbornika, g. Krešimira 

Ivančevića, se predlaže utakmicu održati krajem mjeseca listopada 2023. godine. 

Ovaj zaključak provesti će predsjednica Komisije. 

 

Ad.3. Prijedlog izrade petanka kalendara i reprezentacije za 2023.g. uz planiranje natjecanja 

veterana 

Nastavno na točku ad.2., budući se radi o kalendaru u kojem su planirani i nastup reprezentacije na EP 

i SP, a posebno u odnosu na podnesak PK Dalmatina, kojemu je mjesto upravo na ovom tijelu, 

predsjednica je izvijestila prisutne o statusu pojedinih evropskih prvenstava koja su bila uvrštena u 

petanka službeni kalendar za ovu, 2023.g., izrađen u najboljoj namjeri po članu Komisije Goranu 

Grguričinu iz PK Dalmatina, koji je tada obnašao dužnost Koordinatora za petanku pri HBS-u, budući 

je  Komisija bila bez predsjednika, a ostali članovi Komisije nisu se u potpunosti posvetili istome. 

 

Predsjednica je istaknula kako su Komisija za petanku i direktor izbornika g. Vjekoslav Matetić zajedno 

s nadležnima HBS-a, već suglasno utvrdili potrebu prvog (iako prijateljskog) međunarodnog nastupa 

petanka reprezentacije u utakmici sa reprezentacijom Slovenije, kako bi se onda mogli planirati daljnji 

međunarodni nastupi, pa stoga ove godine, na žalost nisu mogući drugi međunarodni nastupi, pa tako 

nije moguće udovoljiti traženju PK Dalmatina. Međutim, svakako je vrijeme da se napravi prijedlog 

kalendara petanka natjecanja za slijedeću 2024. godinu u kojem je potrebno planirati i izvodljive nastupe 

reprezentacije vodeći računa o uvjetima sudjelovanja. 

Za svako evropsko ili svjetsko prvenstvo, da bi ga uvrstili u kalendar, potrebno je prvenstveno utvrditi 

da li se ispunjavaju uvjeti, a zatim predložiti HBS-u da bi se utvrdile financijske mogućosti HBS ili 

pronaći eventualno druge moguće izvore financiranja. 

 

Što se tiče kalendara natjecanja za 2023.g. potrebno je kazati  da postoje i rokovi prijave koje se trebaju 

ispoštovati, tako npr. za ESPOIRS EP – U23 Trojke M i Ž planirano u terminu 12-15. listopada 2023.g. 

u Monaku, prijava je bila do 31. srpnja o.g., međutim ono najvažnije jeste, da evropska prvenstva 

ESPOIRS su prvenstva M i Ž do 23 godine, tako da mi uopće ne ispunjavamo uvjet, ovo s jedne strane. 

S druge strane EP veterana nisu moguća ove godine upravo iz svega naprijed iznesenog, a posebno se 

drži da su prva međunarodna natjecanja potrebna barem  seniorskog sastava, kada već nemamo kadete 

i sl., stoga iz svega proizlazi da navedena EP nisu dobro planirana, a što treba biti pouka i čime se treba 

rukovoditi kod slaganja kalendara za 2024.g. 
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Ovo posebno iz još jednog razloga što su EP podijeljena po godinama, npr. POJEDINAČNO Ž, 

POJEDINAČNO M,  PAR Ž, PAR M, PAR MIX -održavaju se u parnim godinama, TROJKE M, 

TROJKE Ž, VETERANI (55+), održavaju se nepranim godinama. 

Kod veterana posebno treba imati na umu da su igrači uglavnom muškarci, a vrlo vrlo rijetko žene, koje 

više sudjeluju kao „delegat“ ili „trener“ u ekipama (3+1 igrači+delegat+trener), tako da je to još jedan 

razlog da Komisija zauzme svoj stav o nastupima i sastavu reprezentacije za veterane. 

 

Nakon rasprave donesen je 

Zaključak:  

1.Komisija će najkasnije do 1. studenog 2023.g. izraditi Nacrt prijedloga kalendara svih, 

nacionalnih i međunarodnih petanka natjecanja  za 2024.g., s time da nacionalna prvenstva imaju 

prednost. 

2. Pozivaju se svi petanka klubovi Šibensko-kninske županije, da najkasnije  do 20. listopada 2023.g., 

Komisiji za petanku dostave u pismenom obliku, prijedloge svojih društvenih turnira koje planiraju 

organizirati u 2024.g., kako bi se mogli uvrstiti u službeni petanka kalendar za 2024.g., uz prijedlog   ili 

međunarodnih turnira ili europska, svjetska natjecanja koja preferiraju, odnosno po svome mišljenju 

smatraju da mogu ili žele na istima sudjelovati. 

 

Sve ovo uz jednu napomenu  da prilikom izrade svojih prijedloga se ima na umu kako je Hrvatske 

jedna boćarska velesila te da razumno predlažemo svako natjecanje u skladu sa svim ostalim 

elementima, kako bi polučili najbolje moguće rezultate. 

 

 

Ad.3. R a z n o : 

-a) Informiranje o odlukama IO sa sjednice od 08.08.2023. za petanku 

Predsjednica je izvijestila prisutne da je donesena Odluka IO o imenovanju Povjerenika za 1. HPL, u 

osobi Hrvoja Ostojića i za 2024.g., a za Povjerenika za suđenja imenovan je Dragan Bukić, te 

usputno navela da je granica petanka suca izmijenjena za 3 godine, pa bi to bilo 68 godina života. 

 

-b) Prijedlog petanka klubova radi predlaganja kandidata za petanka suce, traži se opetovano 

radi priprema kandidata za polaganje 

Predsjednica je još jednom pozvala te usrdno apelira na klubove, da u pismenom obliku, putem 

e-mail, Komisiji dostave kandidate koji će se educirati za petanka suce, kako bi se mogla planirati 

edukacija i polaganje kandidata. 

 

-c) Prijedlog izmjene Pravilnika HBS-a za najboljeg petanka igrača, traži se opetovano 

Predsjednica opetovano poziva klubove da u pisanom obliku, Komisiji dostave prijedloge izmjene 

Pravilnika HBS o izboru najboljeg petanka igrača, u protivnom doći će vrijeme izbora i ponavljati će se 

stara priča a bez rezultata. 

 

Nakon završenog dnevnog reda, za riječ se javila Vesna Bošnjak, član Komisije iz PK Šibenika, 

posebno ističući da njen iskaz uđe u zapisnik, te navodi kako slijedi: 

1. Vrlo je važno napraviti Kalendar petanka natjecanja na vrijeme s time da se posebno 

razmatraju sudjelovanja CC TURNIRI, koja ne samo, po njenom mišljenju, da ne bi trebali imati 

prednost pred nacionalnim događajima, već da se ne bi trebali nalaziti u petanka kalendaru ako ne 

moraju, a zbog kojih su pomaknuta i neprikladno ubačena državna prvenstva i drugi događaji, posebno 

da bodovi osvojeni na CC TURNIRIMA ne bi nikako trebali biti uvjet pri izboru najboljeg petanka 

igrača, kako to predlaže PK Dalmatino, jer da ima dostava i te kako dobrih igrača koji zbog troškova 
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odlaska na takve turnire  nisu u mogućnosti na istima sudjelovati, a što svakako ne bi trebao biti uvjet 

koji bi pridonosio odlučivanju prilikom izbora najboljeg igrača. 

Odnosno da prioritet u kalendaru natjecanja moraju imati nacionalni događaji, društveni turniri klubova 

i određena priznata evropska natjecanja, a sve ostalo da ne bi trebalo biti u službenom petanka kalendaru. 

 

Nakon kratke rasprave donosi se  

Zaključak: Predsjednica će zatražiti informacije o CC TURNIRIMA, o načinu njihovih  bodova, te o 

važnosti tih turnira, kao i o hijerarhiji evropskih i svjetskih natjecanja koja su priznata i važna da bi se 

morala nalaziti u kalendar ili mogu a ne moraju biti dio kalendara. 

Nadalje, predsjednica ističe, da što se tiče bodova CC TURNIRA, da je Komisija već prije zauzela stav 

kako ti bodovi neće biti uvjet koji će utjecati na rang listu radi izbora najboljeg petanka igrača, a svi 

klubovi su već pozvani na dostavu prijedloga izmijene Pravilnika o izboru najboljeg igrača, pa se također 

upućuju da dostave svoje prijedloge i primjedbe i na CC TURNIRE, kako je to već navedeno. 

 

2.Vesna Bošnjak je konstatirala da ova Komisija postoji upravo radi razvoja i promocije petanke 

i to ne samo u Šibensko-kninskoj županiji, već je jedina u cijeloj državi, pa je sama po sebi Komisija 

tijelo koje prati i promovira sve organizirane petanka turnire, budući su upravo turniri najbolja 

promocija petanke, te je iznijela činjenicu da se upravo održao petanka Turnir branitelja, koji da je 

organizirao Veteranski centar Šibenik povodom Dana pobjede, Dana domovinske zahvalnosti i Dana 

hrvatskih branitelja te 28. obljetnice vojno redarstvene operacije Oluja“, na kojoj da je sudjelovao samo 

jedan klub, PK Dalmatino, stoga se postavlja pitanje kako to, da je samo jedan klub sudjelovao  i zašto 

Komisija za razvoj petanke, koliko je njoj poznato jer je ona član Komisije, nije bila upoznata ni 

obaviještena o održavanju takve vrste turnira, kao i o uvjetima sudjelovanja, odnosno da li se radi o 

natjecanju samo branitelja ili mogu sudjelovati i drugi igrači, to sve iz razloga što se dobro zna da u 

petanka klubovima Šibensko-kninske županije ima branitelja. 

Na navedenu temu, predsjednik g. Milan Gnjidić je kazao da nema dodatnih informacija,  organizacija 

da je bila od strane Veteranskog centra, a PK DALMATINO da je sudjelovao jer je dobio poziv. 

 

Vesna Bošnjak nezadovoljna odgovorom, rezimirala je, kako je to u suprotnosti s razvojem i 

promocijom sporta petanke te da je i PK Dalmatino mogao obavijestiti ostale klubove i Komisiju o 

jednom takvom događaju, stoga upućuje prijedlog da se razmotri ovaj događaj malo detaljnije, kako se 

ovakvi propusti ne bi ubuduće događali, budući nam je svima u interesu razvoj petanke. 

 

Slijedom navedenog Predsjednica podupire izlaganje kolegice Vesne Bošnjak, kao i ostali, te dodaje da 

jeste neobično sudjelovanje samo jednog kluba, suzdržavajući se bilo kojeg komentara dok se ne dobiju 

sve informacije, pa se donosi 

Zaključak: Predsjednica se obvezuje dobiti informacije o navedenom turniru, u organizaciji 

Veteranskog centra Šibenik, sve u cilju bolje buduće suradnje i promoviranja petanke, nakon čega će 

izvijestiti Komisiju. 

 

Sjednica je završena u 21 sat. 

 

 

      Zapisničar                     Komisija za petanku HBS-a 

 Predsjednica 

Marica Dlaka-Vlajković     Grozdana Juričev Šprljan 


